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Zápis ze 18. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 1 konaného dne 19. 09. 2024 

Přítomni: Bc. Giancarlo Lamberti – předseda FV 

  Stanislav Lazar – místopředseda FV  

Ing. Karel Tabery – člen FV 

Mgr. Michal Vostřez – člen FV 

JUDr. Pavel Marc LL. M. – člen FV 

Omluveni:  Ing. Marika Mocková 

  Ing. Jakub Veselý 

Neomluveni: X 

Přizvaní:  Tomáš Zbořil – asistent předsedy FV – OMLUVEN 

  Ing. Tomáš Heres – člen Rady MČ Praha 1 pro oblast financí a majetku  

Hosté:  Mgr. Terezie Radoměřská – starostka MČ Praha 1   

Zapisovatelka: Jolana Braunová – tajemnice FV 

Zahájení jednání:  16:00 

Ukončení jednání: 18:00 

1) Úvod  

Jednání zahájil předseda výboru v 16:00 a konstatoval, že jednání je usnášeníschopné. 

2) Schválení navrženého programu a volba ověřovatele zápisu 

Předseda výboru představil členům navržený program a navrhl zařazení informativního bodu k soudnímu sporu 

se společností Meltex s.r.o. jako bod č. 1 programu, který bude zároveň neveřejným. Nikdo k navrženým bodům 

neměl námitky. 

Hlasování číslo 207-A: Schválení navrženého programu 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Schvaluje 
program 18. jednání výboru včetně zařazení nového bodu, který bude neveřejný 

4 - PRO, 0 - PROTI, 1 - ZDRŽEL SE 

 

Jako ověřovatele zápisu navrhl předseda výboru pana Stanislava Lazara. Nikdo neměl námitky. 

 

Hlasování číslo 207-B: Volba ověřovatele zápisu 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Schvaluje 
ověřovatelem zápisu pana Stanislava Lazara 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
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3) Schválení zápisu z 17. jednání 

Předseda se dotázal členů výboru, zda mají připomínky k zápisu. Nikdo k jeho obsahu nic nenamítal. 

Hlasování číslo 208: Schválení zápisu z 17. jednání. 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Schvaluje 
zápis z 17. jednání výboru 

4 - PRO, 0 - PROTI, 1 - ZDRŽEL SE 

 

4) Soudní spor se společností Meltex s.r.o. 

Předseda uvedl bod a předal slovo starostce MČ Praha 1 Mgr. Terezii Radoměřské. Starostka členy podrobně 

informovala o průběhu soudního sporu. Následně odpovídala na dotazy členů výboru. 

Hlasování číslo 209: Soudní spor se společností Meltex s.r.o. 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Bere na vědomí 
průběžnou informaci  
 

2) Doporučuje 
 starostce MČ Praha 1 pokračovat v jednání. 

4 - PRO, 1 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

5) Výsledky hospodaření za 1 – 8/2024 za hlavní a ekonomickou činnost 

Předseda uvedl bod a zahájil diskusi, aby se členové doptali na případné nejasnosti. JUDr. Marc upozornil na svou 

žádost, kterou zaslal emailem na předsedu, aby byl na jednání přizván PhDr. Jedlička ohledně příjmu z pokut. 

Předseda ubezpečil JUDr. Marce, že PhDr. Jedlička bude přizván na příští jednání výboru.  

 

Hlasování číslo 210-A: Výsledky hospodaření za 1 – 8/2024 za hlavní a ekonomickou činnost 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Bere na vědomí 
výsledky hospodaření za 1 – 8/2024 za hlavní a ekonomickou činnost. 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

Hlasování číslo 210-B: Výsledky hospodaření za 1 – 8/2024 za hlavní a ekonomickou činnost 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Doporučuje 
Kontrolnímu výboru ZMČ P1 přezkum zakázky na právní služby novace zřizovacích listin pro 
školské PO dle UR24_0777 ze dne 30. 7. 2024. 

3 - PRO, 0 - PROTI, 2 - ZDRŽELI SE 
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6) Stanovisko MČ Praha 1 k návrhu finančních vztahů hl. m. Prahy a městských částí hl. m. Prahy na rok 

2025 

Předseda uvedl bod a informoval členy ohledně příspěvku ze strany MHMP pro rok 2025, který by měl činit 134 

milionů korun. Ing. Heres doplnil, že městská část by měla požádat o navýšení příspěvku s ohledem na 

financování provozu Nemocnice Na Františku. Předseda se s touto myšlenkou ztotožnil. 

Hlasování číslo 211: Stanovisko MČ Praha 1 k návrhu finančních vztahů hl. m. Prahy a městských částí 
hl. m. Prahy na rok 2025 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Bere na vědomí 
stanovisko MČ Praha 1 k návrhu finančních vztahů hl. m. Prahy a městských částí hl. m. Prahy 
na rok 2025 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

7) Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele rozpočtu na rok 2024 – 

informace 

Předseda uvedl bod a požádal tajemnici výboru o výklad přijatých rozpočtových opatření. Následně proběhla 

krátká diskuse. 

Hlasování číslo 212: Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele rozpočtu na 
rok 2024 – informace 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Bere na vědomí  
Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele rozpočtu na rok 2024 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
 

8) Agenda a správa místního poplatku z pobytu 

Předseda uvedl bod a seznámil členy se všemi náležitostmi agendy místního poplatku z pobytu. Členové byli 

seznámeni s myšlenkou, aby došlo k iniciaci změny zákona a zvýšení maximální výše místního poplatku z pobytu, 

která aktuálně činí 50 Kč/osobu/noc. Dalším důvodem, proč je podle předsedy dobré navýšení místního poplatku 

z pobytu došlo je to, že toto navýšení by mohlo být jedním z nástrojů pro boj s overturismem. Následně proběhla 

diskuse, kde členové souhlasili s myšlenkou, že výše sazby je nedostačující. 

Hlasování číslo 213: Agenda a správa místního poplatku z pobytu 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) konstatuje,  
že příjem z místního poplatku z pobytu je důležitou součástí příjmů MČ Praha 1. 
 
 

2) konstatuje,  
že stávající sazba místního poplatku z pobytu podle zákona č. 565/1995 Sb. o místních poplatcích 
v maximální výši 50,- Kč je nedostatečná. 
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3) doporučuje  
předsedovi FV, aby předložil ZMČ P1 materiál za účelem zahájení jednání s hlavním městem 
Prahou a dalšími organy s návrhem navýšení sazby místního poplatku z pobytu podle zákona č. 
565/1995 Sb. o místních poplatcích. Dále navrhuje jednat o možnosti diverzifikace místního 
poplatku z pobytu na úrovni městských částí. 
 

4) doporučuje  
předsedovi FV ve spolupráci s Výborem proti vylidňování centra pro podporu komunitního života 
navrhnout kroky na zefektivnění správy a výběru místního poplatku z pobytu, který se týká i 
krátkodobého ubytování. 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
 

9) Zpráva o činnosti FV ZMČ P1 za 1 – 6/2024  

Předseda členům představil návrh zprávy o činnosti výboru za 1. pololetí roku 2024. Všichni členové s návrhem 

souhlasili. 

Hlasování číslo 214: Zpráva o činnosti FV ZMČ P1 za 1 – 6/2024 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Bere na vědomí a schvaluje 
zprávu o činnosti výboru za 1. pololetí roku 2024 
 

2) Ukládá 
předsedovi výboru předložit Zprávu o činnosti výboru za 1 – 6 /2024 na nejbližším jednání 
Zastupitelstva MČ Praha 1 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 
 

10) Harmonogram jednání FV ZMČ P1 v 1. pololetí 2025 

Členové byli v rámci bodu seznámeni s možnými termíny jednání výboru v 1. pololetí roku 2025. Všichni 

s uvedenými termíny souhlasili. 

Hlasování číslo 215: Harmonogram jednání FV ZMČ P1 v 1. pololetí 2025 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Bere na vědomí a schvaluje 
termíny jednání FV ZMČ P1 v 1. pololetí roku 2025 takto: 15.1.2025, 26.2.2025, 2.4.2025, 
7.5.2025 a 4.6.2025 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

11) RŮZNÉ – Odpisy pohledávek 

Předseda členům představil předložené pohledávky, které jsou připravené k odpisu. Tajemnice výboru k těmto 

pohledávkám sdělila, že došlo k úpravě zákona, kdy Rada MČ Praha 1 může dle novely odepisovat pohledávky 

do 500.000,- Kč místo původních 100.000,- Kč.  

Ing. Tabery vznesl požadavek, aby u dalších odpisů byli uváděni skuteční vlastníci, kteří by měli být dále evidováni 

a dále návrh, aby tyto osoby byly vyloučeny z dalších výběrových řízení. 
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Hlasování číslo 216: Různé – Odpisy pohledávek 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Doporučuje 
Zastupitelstvu MČ P1 schválit navržený odpis pohledávky 
 

2) Doporučuje 
aby u dalších odpisů byli uváděni skuteční vlastníci 
 

3) Doporučuje 
aby tyto osoby byly vyloučeny z dalších výběrových řízení 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

12) RŮZNÉ – Finanční pomoc oblasti Jesenicka 

Předseda uvedl bod a informoval členy, že Rada MČ Praha 1 schválila finanční pomoc ve výši 250.000,- Kč pro 

město Jeseník. Vyšší částku může následně přidělit Zastupitelstvo MČ Praha 1. Předseda navrhl, aby výbor 

doporučil Zastupitelstvu MČ Praha 1 přidělení takového daru.  

Hlasování číslo 217: Různé – Finanční pomoc oblasti Jesenicka 

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 1: 

1) Doporučuje 
Zastupitelstvu MČ P1 projednat možnost udělení finančního daru pro Sdružení měst a obcí 
Jesenicka (SMOJ) za účelem likvidace škod, které vznikly důsledkem povodní 

5 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

 

 

Na závěr jednání předseda výboru poděkoval všem členům za jejich účast a ukončil jednání v 18:00. 

 

Příští jednání výboru se bude konat na úřadě MČ Praha 1, v místnosti č. 212 dne 24. 10. 2024 od 16:00. 

Schválil: Bc. Giancarlo Lamberti, předseda FV ZMČ Praha 1 v. r. 

Zapsala: Jolana Braunová, tajemnice FV ZMČ Praha 1 v. r. 

Ověřil: Stanislav Lazar, místopředseda FV ZMČ Praha 1 v. r. 


